
 

Protokoll styrelsemöte 2020-11-10 

Närvarande: Lars Olof Carlén, Sara Nordin, Lotten Rönquist, Kathleen Berggren, Stefan Harde, 

Kenneth Gustavsson, Urban Prytz, Agnes Thorlaksdottir, Anki Lindgren, Fredrika Rönquist 

(valberedning) och Marianne Lindström (§78) 

Anmält förhinder: Helene Andersson 

Inte anmält förhinder: Stefan Lindquist 

§72 Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla delegater välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§73 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

§74 Val av protokollförare 

Lotten Rönquist valdes till protokollförare. 

§75 Val av protokolljusterare 

Agnes Thorlaksdottir valdes att jämte ordförande Lars Olof Carlén justera protokollet. 

§76 Genomgång av föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§77 Uppföljning möte med SKK/CS 

Vi har inte hört någonting från SKK/CS senaste möte och avvaktar med vår respons till vi vet mer. 

§78 Kommittéer, arbetsgrupper, rapporter och beslut:  

Ordföranden:    
Avtalet med AGRIA är på väg att löpa ut, ordförande kommer kontakta dem för att undersöka hur det 
skall fungera i fortsättningen. 
Möte för att arbeta med fullmäktigehandlingar kommer avhållas den 6-7 februari i samband med 

styrelsemöte. 

Sekreterare:  
Skrivelser att gå igenom: 

2020-520 Inväntar SKK/CS svar i frågar. 

2020-524 Rasklubbsrådgivningskommittén ska ta fram underlag för publicering på hemsidan. 

2020-535 För kännedom, auktorisationer av domare. 

2020-539 Sara Nordin jobbar vidare i frågan. 

2020-540 Sara Nordin jobbar vidare i frågan. 

 
Stefan Harde lämnade mötet. 
 
Rasklubb har inkommit med en skrivelse. Styrelsen diskuterade skrivelsen och skickade vidare till 
berörd instans. 
 
Stefan Harde återanslöt till mötet. 
 
Kassören Marianne Lindström anslöt till mötet. 
 



Kassör:  
Kassören har mailat till samtliga rasklubbar och frågat om de behöver stöd till ekonomin – de fyra 
som svarat hittills has svarat nekande 
Kassören har kontaktat 28 potentiella sponsorer för kommande verksamhetsår. Har inte fått napp 
någonstans än. Skickar till sekreteraren för diarieföring vid svar. 
Det har inkommit en faktura från Office365 för styrelsens licenser. 
Påminnelse för ringsekreteraravgifter har inkommit från Skaraborgs kennelklubb, kassören har 
efterfrågat underlag vid flera tillfällen, men det har inte inkommit än. I våra register från den 
utställningen framgår att vi betalat ringsekreterarna på plats. Det fanns inget skriftligt avtal för denna 
utställning, men enligt det muntliga avtalet skulle vi enbart dela på domare, ej ringsekreterare. 
Kassören inväntar i nuläget de ansökningar om BPH-bidrag som skall skickas in innan november 
månads utgång. 
 
Kassören Marianne Lindström lämnade mötet. 
 
Arbetsgruppen för domarkonferensen 2024: 
Inget att rapportera. 
 
Arbetsgruppen för små rasklubbar: 
Har haft ett inledande möte med flera av de numerärt små rasklubbarna, det blev mycket god 
respons och de var positiva till att ha den här typen av samarbete. 
Nästa möte kommer vara den 14 januari. 
 
BPH-kommittén: 
BPH-kommittén har skickat ut påminnelse till rasklubbarna om att de ska ansöka om BPH-bidrag. 
 
Rasklubbsrådgivningskommittén:  
Lathunden för årsmöten utskickad. 
Har börjat motta rasklubbarnas mötesprotokoll, de ser bra ut. 
Inväntar fortfarande kontakt från rasklubb som skulle återkomma. 
Rasklubb efterfrågar möjlighet att låna en SDHKs Teams kanal för årsmöte. Det går att lösa och 
SDHKs PR-IT och Infokommittén kommer arbeta vidare i frågan. 
Rasklubb undrar om domarkritiker från 2019 då de sammanställer SRD-dokument. SDHK har 

efterfrågat dessa kritiker från SKK, men inte fått något svar. 

Utställningskommittén: 
Ansökningar 2022 är inskickade nu: 
Utställningen i Eskilstuna flyttas till den 2 juli 2022. 
Kommittén har beslutat att även avhålla utställning i Vänersborg 2022. 
Kenneth skall dubbelkolla att rasklubbs utställning i Morokulien är med i ansökan. 
Medarrangörer 2021: det har hittills inkommit ansökningar från 9 rasklubbar. 
Om länsklubbarna ställer in sina utställningar första halvåret nästa år så kommer det innebära ökade 
kostnader för oss.  
PM är under bearbetning och skall tas fram för publicering på hemsidan efter nästa möte. 
Flera rasklubbar har ansökt om att flytta sina specialer från Gimo 2021 till Ljungskile 2021, 
utställningskommittén har skickat vidare dessa ansökningar. 
Utställningskommittén kommer att ta fram ett förslag för utställningar 2023 som styrelsen kan fatta 
beslut kring vid nästa möte. 
 
Domarkommittén: 
Flera rasklubbar har inkommit med domarförslag, detta är glädjande då det hjälper kommittén i 
deras arbete. 



Till Timrå 2021 kommer domarlistan behöva justeras då det i detta läge inte går att garantera att de i 
dagsläget inbjudna domarna kan delta. 
Styrelsen beslutade att avboka de utländska domarna och anlita svenska domare till denna 
utställning istället. 
 
Avel och hälsa: 
Inget att rapportera. 
 
PR-IT och Infokommittén:  
Ordförande föreslår att ”Ordförandes rader” skall läggas ut på hemsidan. 
Kommittén fixat en inbjudan till rasklubbarna om att använda SDHKs Teamskanaler för styrelsemöten 
samt SDHK Sharepoint för lagring. 
Kommittén har tagit fram ett förslag för internt kalendarium för styrelsen samt ett förslag på en 
kalender att publicera på hemsidan. Båda dessa styrs av sekreterarens One-brevlåda. 
 
§79 Redovisning och fastställande av VU-ärenden:  
VU Beslutade att Fullmäktige 2021 kommer gå av stapeln 2021-03-20. 

VU tillstyrkte domares ansökan om utvidgning av rasregistret på griffonraserna samt fransk bulldogg. 

VU har beslutat att införa en blogg-sida på hemsidan där tex. Ordförandes rader och andra typer av 

mer avslappnade texter ska publiceras. Det skall upprättas en maillåda som rasklubbarna kommer 

kunna skicka material till. 

VU beslutade att SDHK ska arrangera en anatomiutbildning, när denna kan genomföras beror på när 

pandemisituationen tillåter. 

VU beslutade att även ansöka om utställning i Vänersborg 2022, det innebär att SDHK har 10 

utställningar 2022. 

Styrelsen fastställde samtliga VU-ärenden. 

§80 Övriga ärenden: 

Valberedningen tackade för att de fick närvara vid kvällens möte och påminde styrelsen om att svara 

på deras frågor som skickats 

§81 Summering av dagens möte, highlights till hemsida och Facebook: 

Highlighta att alla utställningar planeras att genomföras 2021. 

§82 Nästa möte:  

8 december kl. 19:00 via Teams 

§83 Mötets avslutande 

Ordförande tackade alla deltagare för kvällen och förklarade mötet avslutat. 

 

_______________________________  _______________________________ 

Lotten Rönquist, vid protokollet  Agnes Thorlaksdottir, justerare 

 

 

 

_______________________________ 

Lars Olof Carlén, ordförande 


